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Datum: 03.12.2022. 

Predmet: Zapisnik 8. sjednice Komisije za parajedriličarstvo i ovjesno jedriličarstvo (on line platforma 
Skype) 
održane 03.12.2022. godine, s početkom u 18:00h on line preko platforme Skype. Sjednicu je sazvao predsjednik komisije  
Darko Potočki . 

Prisutni sastanku: 

1. Darko Potočki/KPJ Jastreb predsjednik 
2. Mario Habek/KPJ Let 
3. Igor Musulin/KSL Krila Kvarnera,  
4. Dinko Kopas/AK Virovitica 
5. Davor Kunst/AK Flyway 
6. Antoni Buljan/ZK Fenis 
7. Anđelko Badurina/PJK Flumen 
8. Diana Žgela/ZK Aerotika, 
9. Boris Kovač/PG Feniks 
10. Ivica Knežević/ZK Parafreek, 
11. Inja Šporer/PJK Zagreb  

 

Nisu prisutni:  

Dario Tomašić/AK Cumulus, , Hrvoje Milas/LK ParaFeek 

Predsjednik Komisije predlaže slijedeći dnevni red 
Dnevni red: 
 

1. Izvješće izbornika XC reprezentacije 

2. Ostavka Izbornika XC reprezentacije, te raspis natječaja za novog izbornika XC reprezentacije i 

direktora reprezentacija. 

3. Prijedlozi na što bi se trebalo utrošiti sredstva dobivena od HZS-a ukoliko će se sredstva dijeliti. 

4. Raspis natječaja za organizaciju natjecanja ( DP i liga XC , DP ACC i liga ACC, te ostala FAI 

kategorizirana natjecanja). 

5. Razno 

Pošto nije bilo nikakvih nadopuna dnevnog reda dnevni red je prihvaćen jednoglasno. 

Ad.1 Izvješće izbornika XC reprezentacije parajedriličarstvo 

Predsjednik napominje da je izvješće izbornika dostavljeno u materijalima i otvara raspravu, Inja Šporer smatra da je izvješće 
nedorečeno dok ostali članovi komisije nemaju primjedbe na priloženo Izvješće izbornika.  

Zaključak Ad 1 : Prihvaća se izvješće izbornika XC reprezentacije i prilaže se ovom zapisniku. 

Ad. 2 Ostavka Izbornika XC reprezentacije , te raspis natječaja za novog izbornika XC reprezentacije i direktora 
reprezentacija 
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Predsjednik napominje da je ostavka neopoziva i da je priložena u materijalima za sjednicu komisije te otvara raspravu po toj 
točki . 
G. Antoni Buljan obrazlaže za je poželjno imati direktora za svaku reprezentaciju posebno jer su reprezentacije specifične s 
time se slaže i G. Boris Kovač i predsjednik komisije Darko Potočki. 
Zaključak Ad 2.  
Pošto je ostavka neopoziva ona je prihvaćena i predloženo je da se raspiše natječaj za Izbornika  XC reprezentacije i Direktora 
reprezentacija u trajanju od 4. 12 2022. do 15. 01. 2023. te da se objavi natječaj na web stranicama Foruma HPGF. org  i da se 
pošalje na sve e-mail adrese parajedriličarskih klubova. 
 

Ad3.  Prijedlozi na što bi se trebalo utrošiti sredstva dobivena od HZS-a ukoliko će se sredstva dijeliti. 

Predsjednik otvara raspravu po točki 3 dnevnog reda te obrazlaže kako će se dijeliti financijska sredstva HZS ukoliko ih bude tj. 
da će se raspisati natječaj za dodjelu sredstava po prijedlogu Komisije za 2023 godinu . Predsjednik je prethodno zatražio od 
klubova da mu dostave svoje prijedloge za raspodjelu sredstava koji priloženi u materijalima za ovu sjednicu  

G. Mario Habek iznosi da da mu se sviđaju posebno 3 prijedloga i to kao prvo prijedlog Anđelka Badurine tj. održavanje 
meteoroloških postaja jer su nam one nužno potrebne ,kao drugo prijedlog Ivice Kneževića tj održavanje starteva tj. poletišta i 
kao treči prijedlog Od Sonje Papeš nabava opreme za ACC reprezentaciju ali napominje da za to sve imamo premalo sredstava 
ali da se pravilno raspodjele tako dase mogu iz financirati sva tri prijedloga . 

G. Anđelko Badurina podržava prijedlog oko uređenja poletišta ali da se provjeri da li HZS to može financirati tj dali se moraju 
zadovoljiti  imovinsko pravni odnosi itd. 

G. Boris Kovač se također slaže s prijedlogom oko održavanja meto postaja jer su one i široko društveno korisne ne samo za 
letačku zajednicu već i za planinara itd. , te još napominje da je i nabava mjernog uređaja tj. Elektronske točke jako bitno za 
razvoj ACC discipline i da bi to olakšalo organizatorima natjecanja u preciznom slijetanju jer trenutno imamo samo jedan takav 
uređaj odobren od FAI a trebali bi imati bar još jedan ukoliko se ovaj pokvari. G. Kovaču se sviđa prijedlog nabave opreme za 
ACC reprezentaciju sa hrvatskim obilježjima ali  da je to usko personalizirano tj. Za uski krug korisnika i da bi to trebalo spadati 
pod drugu sferu financiranja npr. HOO ili Ministarstvo turizma i sporta . 

G. Antoni Buljan konstatira da su svi prijedlozi odlični i iznosi svoje mišljenje po redu važnosti : kao prvo održavanje meteo 
stanica jer su nam nasušno potrebne zatim kao drugo održavanje poletišta također se slađe oko kupovine opreme ali da je to 
preveliki veliki angažman sredstava  ali da velika većina pilota od toga neće imati koristi , kao četvrto napominje da je za 
organizaciju natjecanja u preciznom slijetanju nužno imati dva mjerna uređaja ukoliko se jedan pokvari da se ima rezerva. 

Za riječ se još javio i G. Igor Musulin i napominje da bi se sredstva trebala utrošiti za opće dobro tj da se ulaže u infrastrukturu 
, što se tiče nabave opreme iznosi svoje mišljenje da je to neisplativo i da je namijenjeno pojedincima a da se nacionalni identitet 
puno bolje može iz reklamirati postignutim rezultatima i daje glas za meteo stanice i čišćenje poletišta te predlaže da se izradi 
nekakav elaborat tj. Koliko bi koštalo to uređenje poletišta. 

G. Mario Habek predlaže da se izrade troškovnici za sve prijedloge tj. Održavanje  poletišta, mjernog uređaja, za održavanje 
meteo stanica a da za opremu imamo predloženi troškovni ali da je do samo za reprezentaciju u preciznom ali nije i za 
reprezentaciju u preletima te da su to prevelika sredstva tj. Ako se nabavlja oprema onda nemamo sredstava za ostale 
prijedloge i daje prijedlog da se sastanemo za par dana i da donesemo odluku što bi se financiralo. 

Gđica. Diana Žgela postavlja pitanje da li bi se kupilo nešto za održavanje poletišta ili bi se isplatilo klubovima pa da oni uređuju 
poletišta ili unajmljuju nekog da to radi tj. Kao bi se to moglo provesti kroz račune i predlaže da je lakše kupiti nešto opipljivo i 
dugoročno nego da se osmisli čitav sustav za održavanja poletišta te dali bi to bilo jednokratno isplaćivanje jer slijedeće godine 
svi ti troškovi opet ostaju klubovima. 

G. Antoni Buljan predlaže da svaki klub što se tiče održavanja poletišta da klubovi izraze koliko bi novaca trebali za održavanje 
svojih poletišta pogotovo za najfrekventnija poletišta . 

G. Boris se uglavnom slaže sa prijedlozima G. Habeka i Buljana  
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Zaljučak Ad3.  

Svi podržavamo projekt održavanja Meteo postaja i za to postoji troškovnik, jedino trebamo za 4 dana prikupiti ostale 
troškovnike za održavanje poletišta prema prijedlozima G. Habeka i Buljana da vidimo kolika sredstva bi se utrošila na taj 
prijedlog te da se pripremi troškovnik nabave mjernog uređaja za precizno slijetanje i ostale prijedloge. 

Ad4.  Raspis natječaja za organizaciju natjecanja ( DP i liga XC , DP acc i liga ACC, te ostala FAI kategorizirana natjecanja). 

Predsjednik otvara raspravu i predlaže da se raspiše natječaj u istom trajanju kao i natječaj za izbornika XC i direktor tj. od 
04.12. 2022. do 15.01. 2023. koji je i usvojen kao zaključak. 

Ad. 5  Razno  

Po toj točki nije bilo prijedloga ni rasprave  

Sjednica Komisije završila je u 19:15 h.  

    

 

 

 

   Zapisnik je sastavio                   Predsjednik Komisije 

         Darko Potočki                 Darko Potočki 

 
 
 
Prilozi: 

1. Izvješće izbornika XC reprezentacije parajedriličarstvo 
2. Ostavka izbornika XC reprezentacije parajedriličarstvo 
3. Prijedlozi za dodjelu sredstava HZS-a (svi)  


